
21 September 2018 - 16:00 to 18:30 followed by a reception 
Location: Palais des Nations, Room XVIII

The United Nations General Assembly has declared 21 September, a day 
devoted to strengthening the ideals of peace, both within and among 
all nations and people.  Building on the success of previous Geneva 
Peace Talks, a sixth edition is planned for 21 September 2018, on the 
occasion of the International Day of Peace. Organized under the theme 
“Peace Without Borders,” speakers will share tangible experiences 
and ideas to inspire people to realize how each one of us can play a role 
in promoting peace that goes beyond borders.

Speakers include:
•	 A young Iraqi who fled violence in Iraq via Syria, and now lives in 

Switzerland
•	 A peace practitioner involved in the Colombian peace process
•	 A social worker in Geneva
•	 A Bosnian millennial who has created the World Childhood Museum  
•	 A doctor who supports women survivors of sexualized violence
•	 A practitioner using inclusive media for peace in Niger 
•	 Two Middle Eastern young peace builders at the grassroots
•	 A Geneva-based psychotherapist   

Peace Without Borders

Open to the public - Register to attend (mandatory) on 
www.genevapeacetalks.ch  ∙  #GVAPeaceTalks



21 Septembre 2018 de 16 h à 18 h 30 
suivi d’une réception - Palais des Nations, Salle XVIII

L’Assemblée générale des Nations Unies a consacré la journée du 21 
septembre au renforcement des idéaux de paix, tant au sein des nations 
et des peuples  qu’entre ceux-ci. Forts du succès des dernières éditions, 
les Pourparlers de Genève pour la paix auront lieu pour la 6ème fois le 
21 septembre 2018, à l’occasion de la Journée Internationale de la paix. 
Organisés sous le thème « Paix sans Frontières », les orateurs partageront 
leurs expériences et leurs idées sur le rôle que chacune et chacun d’entre 
nous peut jouer pour promouvoir la paix au-delà des frontières.

Feront parties des orateurs :
•	 Une jeune irakienne qui a fui la violence en Irak via la Syrie et vit 

maintenant en Suisse 

•	 Une chercheuse et actrice de la paix active dans le processus de paix en 
Colombie 

•	 Un assistant social de Genève
•	 Un millenial bosnien qui a créé le Musée de l’enfance de guerre / World 

Childhood Museum  
•	 Une femme médecin qui aide les femmes victimes de violences 

sexuelles
•	 Une praticienne utilisant des médias inclusifs pour promouvoir la paix 

au Niger 
•	 Deux jeunes artisans de la paix au Moyen-Orient 
•	 Un psychothérapeute à Genève 

Paix sans Frontière 
Ouvert au public - Pour y assister, enregistrez-vous (obligatoire) sur 
www.genevapeacetalks.ch  ∙  #GVAPeaceTalks


